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Abstract (en)
[origin: US2016281391A1] Closing device (1) with a pusher (17), a closing and opening mechanism (7) comprising at least one locking element (9),
wherein the at least one locking element (9) movable by means of a latch spring (19) from an open position into a closed is characterized in that the
locking spring (19) to assist the closing movement of the at least one locking element (9) in the open position has a first bias voltage by turning the
pusher (17) can be generated.

Abstract (de)
Eine Schließvorrichtung (1) mit einem Drücker (17), einer Schließ-und Öffnungsmechanik (7), die wenigstens ein Riegelelement (9) umfasst,
wobei das wenigstens eine Riegelelement (9) mithilfe einer Riegeldruckfeder (19) aus einer Öffnungsstellung in eine Schließstellung bewegbar ist,
dadurch gekennzeichnet, dass die Riegeldruckfeder (19) zur Unterstützung der Schließbewegung des wenigstens einen Riegelelements (9) in der
Öffnungsstellung eine erste Vorspannung hat, die durch Drehen des Drückers (17) erzeugt werden kann.
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